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Příští jednání: bude určeno 
 

1) Návrh usnesení pro RM: 

Rada města Kutná Hora 

 

I.  b e r e   n a   v ě d o m í 
zápis z jednání Komise pro informační technologie dne 20. 10. 2021. 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

1. Promarněné příležitosti a jak je nepromarňovat 
Jelínek: Dlouhodobě jsme svědky toho, že se marní příležitosti, jak na městě dělat věci lépe a 

efektivněji, kdyby byla včas oslovována naše komise. V poslední době se to týkalo například 

odpadového hospodářství („chytré“ sběrné nádoby) a vodoměrů. Pak se buď obtížně 

dodatečně mění podmínky zakázek nebo se to udělá celé špatně a nevyužije se daná příležitost. 

Na investiční akce existuje usnesení RM pro některé odbory úřadu, ale často je to ignorováno. 

Po delší diskusi komise dospěla k tomu, že by bylo vhodné navrhnout RM schválení usnesení, 

které by ukládalo všem odborům a oddělením úřadu u větších zakázek oslovit všechny ostatní 

odbory/oddělení a ty by pak oslovovaly komise. 

2. Smart City - obecné věci 
Kacer: Během svého dosavadního působení jsem vytvořil draft základní koncepce Smart City, 

bude představen nejdřív vedení města a potom komisím. Z konkrétních věcí řeším aktuálně 

hlavně identifikační čipy, které se nejdřív využijí v knihovně (spolupracuji s paní ředitelkou), 

ale měly by být univerzální, aby se daly postupně využívat pro stále více účelů (další služby, 

vstup do škol, hromadná doprava…). Dále jsem se věnoval řešení platební brány (i na dnešním 

setkání; řešila se nabídka NAKIT i jiné možnosti) a parkování. Došlá nabídka na parkomaty se 

nebude dál řešit, je pro město nevýhodná. Následně proběhla diskuse a členové komise se ptali 

na dílčí věci, na všechny dotazy pan Kacer odpověděl. 

3. Otevřená města - členské schůze, testování zranitelností, jak dál 
Jelínek: Na konci září proběhla členská schůze OM zaměřená na výši členských příspěvků. 

Oproti původnímu návrhu z jara byl tento nevýhodný pro členy, kteří nemohou využívat 

projekty OM, včetně nás. Navíc jsme byli před rokem už podruhé na hraně vystoupení a zůstali 

jsme členem jen díky dočasnému snížení příspěvku. Proto jsem hlasoval proti. Teď je potřeba 

co nejdřív říct, jestli dát do rozpočtu příspěvek na příští rok. Po diskusi se komise usnesla, že 

doporučuje nezařadit příspěvek do rozpočtu – s tím, že pokud bychom zůstali členy, řešilo by 

se to rozpočtovým opatřením. Jelínek: Smlouva o testování zranitelností je připravena, ale 



zřejmě bude muset být schválena alespoň v RM. Potřebujeme dát RM stanovisko. Komise se 

usnesla, že doporučuje RM uzavřít s OM smlouvu na testování zranitelností; administrativu 

zajistí Ladislav Čermák. 

4. Mobilní rozhlas - stav, vývoj 
Kerner: Asi po roce stále není hotové, co slíbili v návaznosti na požadavky komise. Navíc 

nekomunikují. Šnajdr: Žádal jsem od nich vyjádření a zatím nic neposlali. 

5. Elektronické označníky zastávek 
Doušová: Na Masarykově ulici jsou zastávky připravené k instalaci elektronických jízdních 

řádů do označníků. Jelínek: Podle informací od Radima Fedoroviče, který hromadnou dopravu 

v KH řeší, by potom měly postupně přijít na řadu další zastávky, podle konkrétní situace na 

místě. 

6. Aplikace pro platbu parkovného 
Knapp: Zatím se to neposunulo. Pan Kacer dostal naše podklady. 

7. T-Mobile 
Doušová: Asi to zatím nijak nepokračuje. Kerner: Také o ničem nevím, ještě nechtěli 

vyjadřovačku. Komise žádá Ladislava Čermáka, aby na stavebním úřadě zjistil aktuální situaci. 

8. HW a SW pro řešení odpadů 
Projednáváno v e-mailech (včetně stanoviska pana Kacera), komise se k věci dostala příliš 

pozdě, zakázka byla již vyhlášena. Technické listy neobsahují žádné podrobnosti. Hrozí vendor 

lock-in a obecně nemožnost využívat data podle potřeb města. 

9. Vodoměry - vyhlášená zakázka 
Doušová: Původní zakázka byla zrušena, vyhlásili jsme novou, už s požadavkem na dálkové 

odečty. 

10. Fenix Objednávky - elektronizace objednávek MěÚ 
Kerner: Pokud vím, tak Asseco zastavilo migrace na Pantheon. Čermák: Spustili to u několika 

měst a narazili na problémy s převodem dat. Je to pozastavené, ale pak to pojede dál. Nové 

věci už do Fenixu nepůjdou. Co se týká toho modulu Objednávky, tak jsme na začátku a 

zjišťujeme možnosti. Cílem je, aby se už u objednávky evidovalo rozpočtové krytí a pak se na ni 

napárovala došlá faktura. 

11. Investiční akce 
Šnajdr: Na školce se už začalo pracovat, ale zatím nic relevantního pro komisi. Kerner: Nastal 

problém s kamerovým systémem u nové knihovny. Předem se nekonzultoval, začalo se to řešit, 

až když to bylo hotové. 

12. Platební brána (NAKIT) 
Proběhla delší diskuse ohledně využitelnosti nabídky státního podniku NAKIT a existující 

možnosti využít bránu zajištěnou Středočeským krajem. Kerner: Bylo by dobré vědět, kolik by 

se pak platilo. Jelínek: Zjistím na ekonomickém odboru. 

13. Různé 
Špalek: Proč se mají pořizovat notebooky pro zastupitele? Doušová: Papír zdražil, hodně se 

tiskne, vyšlo by levněji mít notebooky. Paní Kloudová měla zjistit u zastupitelů, zda je budou 

chtít. Bohužel pak odešla z úřadu a nevím, jestli něco zjistila. Ale i kdyby si je zastupitelé 

nevzali, určitě se využijí na úřadě. Proběhla delší diskuse, bez jednoznačného výstupu. Ale 

členové komise takto pojaté řešení spíše nepodporují. 

 

  



3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

Přílohou tohoto zápisu je návrh samostatného usnesení RM (na kterém se komise usnesla v rámci 

bodu 1), které ukládá všem odborům a samostatným oddělením úřadu, aby u všech zakázek v 

předpokládané hodnotě min. 600 tisíc Kč včetně DPH již na začátku příprav oslovily vedoucí všech 

ostatních odborů a samostatných oddělení s žádostí o případné připomínky. Tito vedoucí by následně 

kontaktovali komise, v jejichž působnosti je daná oblast. 

 

Přílohou tohoto zápisu je návrh samostatného usnesení RM (na kterém se komise usnesla v rámci 

bodu 3), které souhlasí se zapsaným spolkem Otevřená města uzavřít smlouvu o spolupráci, jejíž 

náplní je průběžné monitorování zranitelností používaných informačních systémů a serverů. Komise 

doporučuje pověřit podpisem smlouvy ing. Ladislava Čermáka, vedoucí oddělení informatiky. 

4) Reakce rady města: 

 

 

Zapsal:  L. Jelínek 

Vystavil:   

Elektronicky ověřil:  


